

## Arabtec Awarded AED 424 Million Contract for 916 Villas in AKOYA Oxygen by DAMAC Properties

Dubai, UAE – 07 March 2018: Arabtec Holding PJSC (“Arabtec” or “Group”), a leading contractor for social and economic infrastructure, today announced that its wholly owned subsidiary Arabtec Construction has been awarded a AED 424 million contract from DAMAC Properties for the construction of 916 villas in the AKOYA Oxygen Master Development. EFECO (Emirates Falcon Electromechanical Co.), another wholly owned subsidiary of Arabtec Holdings, will be carrying out the MEP works for the project.

The project entails 329 units in Mimosa, 419 units in Basswood and 168 units in Amazonia extension located in Phase 6 of the AKOYA Oxygen Master Development. The 3 phases comprise a built-up area of approximately 148 thousand square meters and will take 22-months to complete, commencing in March 2018.

**Group Chief Executive Officer, Mr. Hamish Tyrwhitt comments:** “We are delighted to have been awarded another project from DAMAC Properties. The onboarding of repeat business from our clients is testament to our strengthened relationships across our core geographies and in our core competencies.”

AKOYA Oxygen is a 55-million-square-foot master development that will showcase the greenest living spaces in Dubai and is home to an 18-hole championship golf course. The community will also comprise shopping, retail, entertainment and hospitality components, amongst others to complement its residential offering of villas, apartments and serviced units.

- End -

### About Arabtec Holding

A leading engineering and construction Group specialising in complex projects in the Middle East and North Africa. Through its operating companies and investments, the Group delivers construction and infrastructure projects, including commercial, residential, social, industrial and economic infrastructure in UAE and other selected countries in the region. The UAE-based group’s list of completed projects includes iconic buildings such as the world’s tallest building, the Burj Khalifa in Dubai, Abu Dhabi landmark, the Emirates Palace Hotel and Louvre Abu Dhabi Museum; as well as other technically challenging work on airports and related infrastructure. In 2005, Arabtec became the first construction company to be listed on the Dubai Financial Market. Today, Arabtec Holding consists of operating companies which span all segments of the construction cycle. The group is currently working on some of the most prestigious projects in the Middle East, such as the UAE Pavilion and the Midfield Terminal Building in Abu Dhabi.

### Investor Relations Contact

**Ms. Sara Shadid**

Head of Investor Relations

✉ [ir@arabtecholding.com](mailto:ir@arabtecholding.com)

☎ +971 (0) 2 333 7798

**For more information, please visit**

[www.arabtecholding.com](http://www.arabtecholding.com)

**Important Disclaimer**

Certain statements contained in this document constitute forward-looking statements relating to the Company, its business, markets, industry, financial condition, results of operations, business strategies, operating efficiencies, competitive position, growth opportunities, plans and objectives of management and other matters. These forward-looking statements are not guarantees of future performance. Rather, they are based on current plans, views, estimates, assumptions and projections and involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, many of which are outside of Arabtec's control and are difficult to predict, that may cause actual results, performance or developments to differ materially from any future results, performance or developments expressed or implied from the forward-looking statements. Arabtec does not make any representation or warranty as to the accuracy of the assumptions underlying any of the statements contained herein. The information contained herein is expressed as of the date hereof and may be subject to change. Neither Arabtec nor any of its controlling shareholders, directors or executive officers or anyone else has any duty or obligation to supplement, amend, update or revise any of the forward-looking statements contained in this market release, whether as a result of new information, future events or otherwise, except as required by applicable laws and regulations or by any appropriate regulatory authority. Backlog and new contract awards are non-IFRS metrics based on management's estimates of awarded, signed and ongoing contracts which have not yet been completed, and serve as an indication of total size of contracts to be executed. These figures and classifications are unaudited, have not been verified by a third party, and are based solely on management's estimates.

## أرابتك تفوز بعقد بقيمة 424 مليون درهم من داماك العقارية

### لإنشاء 916 فيلا في أكويا أوكسجين

دبي، الإمارات العربية المتحدة – 07 مارس 2018: أعلنت اليوم أرابتك القابضة ش.م.ع. ("أرابتك" أو "المجموعة") -مجموعة الشركات الرائدة المتخصصة في تنفيذ مشاريع البنية التحتية الاقتصادية والاجتماعية- عن فوز أرابتك للإنشاءات ذ.م.م. إحدى الشركات التابعة والتي تعود ملكيتها الكاملة للمجموعة بعقد بقيمة 424 مليون درهم من داماك العقارية لإنشاء 916 فيلا في مشروع "أكويا أوكسجين" التطويري الرئيسي، علماً بأن شركة صقر الإمارات الكهروميكانيكية - ايفيكو وهي شركة أخرى تابعة وتعود ملكيتها الكاملة لـ أرابتك القابضة ستقوم بتنفيذ الأعمال الكهربائية والميكانيكية والصحية للمشروع.

يشمل المشروع 329 وحدة في مجمع ميموسا و 419 وحدة في مجمع باسوود و 168 وحدة في امتداد مجمع أمازونيا بالمرحلة السادسة من مشروع "أكويا أوكسجين" التطويري الرئيسي. تتألف المراحل الثلاثة من مساحة مبنية وقدرها 148 ألف متر مربع تقريباً وستستغرق 22 شهراً لإنجازها بدايةً من مارس 2018.

وبهذه المناسبة، صرح السيد هاميش تيرويت، الرئيس التنفيذي للمجموعة: "إنه لمن دواعي سرورنا فوزنا بمشروع آخر من داماك العقارية. إن فوزنا المتكرر بالمشروع تلو الآخر من عملائنا لهو شهادة على مدى قوة علاقاتنا عبر مختلف أسواقنا الرئيسية ومدى الثقة في قدراتنا وإمكاناتنا الجوهريّة".

سيقدم المشروع التطويري الرئيسي أكويا أوكسجين والممتد على مساحة شاسعة تقدر بـ 55 مليون قدم مربع إحدى أكثر المجتمعات السكنية خضرة في إمارة دبي، فضلاً على أنه يحتضن مضمار جولف مكون من 18 حفرة متوافق مع المعايير الدولية لاستضافة البطولات. سيتألف المجتمع كذلك من وحدات للتسوق ومتاجر للبيع بالتجزئة بالإضافة إلى منشآت ترفيهية ووحدات للضيافة وغيرها من المنشآت والخدمات والتي تكمل ما يقدمه المجتمع من فلل وشقق ووحدات سكنية مزودة بالخدمات.

-انتهى-

### نبذة عن أرابتك القابضة:

أرابتك هي مجموعة شركات رائدة ومتخصصة في تنفيذ كبرى المشاريع في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. تعمل المجموعة من خلال شركاتها العاملة واستثماراتها على تنفيذ مشاريع الإنشاءات والبنية التحتية، ويشمل ذلك نطاق واسع من مشاريع البنى التحتية التجارية والسكنية والاجتماعية والصناعية والاقتصادية في دولة الإمارات العربية المتحدة وغيرها من دول المنطقة. هذا وتشمل قائمة المشاريع التي أنجزتها المجموعة والتي تتخذ من دولة الإمارات العربية المتحدة مقراً لها تحفاً عمرانية ومبانٍ فريدة



## أرابتك القابضة (ش.م.ع.) Arabtec Holding PJSC

من نوعها على غرار برج خليفة في دبي والذي يعد أطول مبنى في العالم، ودرة أبوظبي وأحد أبرز معالمها قصر الإمارات ومتحف اللوفر أبوظبي، هذا إلى جانب مشاريع إنشاء المطارات وما تحتويه على أعمال تقنية بالإضافة إلى البنى التحتية المتصلة بها. أصبحت أرابتك في عام 2005 أول شركة إنشاءات يتم إدراجها في سوق دبي المالي ، واليوم تضم "أرابتك القابضة" العديد من الشركات التابعة في مختلف تخصصات قطاع الإنشاءات. هذا وتعمل المجموعة الآن على تنفيذ عدد من المشاريع الهامة والمميزة في الشرق الأوسط على غرار جناح دولة الإمارات في اكسبو 2020 ومبنى مطار أبوظبي الجديد.

للمزيد من المعلومات، يُرجى زيارة الموقع الإلكتروني: [www.arabtecholding.com](http://www.arabtecholding.com)

للحصول على معلومات أخرى، يرجى التواصل مع:

سارة شديد

مدير إدارة علاقات المستثمرين

[ir@arabtecholding.com](mailto:ir@arabtecholding.com)

+971 (0) 2 333 7798